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W zwiqzku z przyjqtym budietem miasta 2017r uprzejmie proszq o
uwzglgdnienie w wydatkach MZUK i D zwiqzanych z drogownictwem ciy tei w
budiecie miasta wiocrawek w wydatkach w dziale 500 Rozdziar 60016 Drogi
publiczne gminne niiej wymienionych przedsiqwzigi, kt6re w 2016 roku byiy
przere mnie zglaszane panu prezydentowi i uzyskaty wstqpnE akceptacjq:

L.Uloienie masy asfaltowej na skrzyiowaniu ul, Zeromskiego - Dojazdowa.

2'Naprawq iezdni bqdqcej przedluieniem uricy Kujawskiej/od skrzyiowania z ur,
Kruszyriskq w kierunku wiaduktu przy ul. Wroniej.l

3.Naprawq- modernizacjg wjazdu na targowisko od strony ul. Kaliskiej.,,

Ponadto prosze o uwzglgdnienie zadania zwiqzanego z zamontowaniem
kilku lamp LED oiwietlenia parkowego wzdfui 120 metrowego chodnika
spacerowego wybudowanego od ul. Kaliskiej do budynku Dziewiriska 9b.
oiwietlenie chodnika, kt6rym uczgszcza bardzo duio mieszkaic6w i dzieci do
szk6l poprawi bezpieczeristwo przechodni6w,

Uprzejmie proszq Pana prezydenta o akceptacje w/w zadart,kt6re nie sq bardzo
kosztownym obciqieniem dla budietu 2017r a w znacznym stopniu poprawi
bezpieczeristwo mieszkaric6w/kierowc6wl.
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